
    Referat fra FAU Vestbygd Skule  
 

Sted: Vestbygd skule  
Dato: 11.03.24 kl.18.00 – 19.30  
Tilstede: Henriette Bønes Tveitnes, Halvar Grøneng, Mariell Sagstad Hellestvedt, Silje 
Fanebust, Hilde Evensen, Helen Haaverstun, Marita Fossen (vara for Cecilie Lillemoen Lygre) 
og rektor Astrid Marie B Kallekleiv. 
  

1. Godkjenning av innkalling 
    Ingen merknad 

 

2. Godkjenning av referat 
Ingen merknad.  

 

3. Informasjon fra skolen 
Skolebruksplan-  

• Rapporten fra Norconsult kommer i april. Denne rapporten vil bli presentert for 
gjennomgang.  

• Rapporten kommer på høring i april  

• I slutten av april blir det arrangert folkemøte hvor resultatene blir lagt frem.  

• Ila sommeren- gå gjennom hva som kommer frem etter høring. 

• September- politiske beslutninger. 
 
Flytter FAU og Su møte til 22.04.24 kl. 17.30- 
 
Visma Flyt/Min skole appen 

• Skolen etterspør og snakker med de foreldrene som ikke har aktivert og ikke bruker 
Visma appene. Skolen ønsker at dette er informasjons plattformen som skal brukes.  

• Fravær ønskes registrert før 08.15- Det er ikke lett for læreren å sjekke etter dette, 
det er hektisk i klasserommet på den tiden.  

• Læreren svarer på meldinger så fort de har mulighet. Ikke forvent svar utenom 
lærernes arbeidstid.  

• Anmerkninger- storskolen. Anmerkninger vil bli synlig på appen for foreldrene. Dette 
kommer det mer utfyllende skriv om 
 

Mobilhotell 

• Skolen ser at det er behovet for dette, telefoner kan bli ødelagt eller lignende. 
Tanken er å lage låsbare skap som mobilene blir lagt inni på begynnelsen av dagen 
og blir levert ut igjen til elevene på slutten av dagen. Denne saken skal drøftes med 
elevrådet og tas opp i SU. 

 
Skolekatalog neste år 
Har fått tilbud fra en annen leverandør, skal sjekke priser og lignende.  
Det har vært et positivt tilbud og det er ønske om fortsettelse.  
 
Utstyrsønsker fra skolen:  
Skolen ønsker seg utstyr fra FAU. De skal kartlegge ønskene fra TL. Det blir skolens ansvar å bestille.  
 



4. 17 mai status 
Skal være 17. mai komitemøte i morgen 12.03.24.  
 

Det blir et ekstra FAU møte 6 mai i tillknyttet 17 mai kl.18.00-19.30.  
Tema på møte vil være 17 mai planlegging osv.  

 
5. Status politiet 

Venter på bekreftelse på dato fra politiet. Skal purre på.  
Helst torsdager.  
 
 

6. Teste høgtaler og mikrofon til skulen 
FAU konkluderer at høyttaleren til skolen kan brukes.  
 

 
7. Ymse .   

Budsjett: 
Så lang i år er det kun brukt penger på skolefrukt avtalen ca. 11000 kr.  
Silje har opprettet 2 kontoer; en høyrentekonto og en driftskonto. Dette er gjort på grunn av 
høye gebyrer ved bruk fra tidligere konto.  
Skolen kommer med ønsker til FAU om utstyr og leker. FAU ønsker å bidra, men vil legger 
føring på hva slags utstyr disse pengene skal gå til. Det må være utstyr som går til alle barn 
på skolen. Eks: leker til TL. 
Budsjettet til 17 mai vil nok være større i år en de tidligere årene. Det er behov for større 
innkjøp av leker osv. Tidligere har det vært overskudds leker/utstyr fra tidligere år som har 
blitt brukt om igjen.  
Søke sparebanken om penger til et eventuelt prosjekt knyttet barna. FAU ser behov for tiltak 
knyttet kveldsaktivitet rundt skolen. Det er mye henging rundt skolen på våren og sommer. 
 
 
 
  
Referent: Mariell Sagstad Hellestvedt  
 


